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z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej,
ktore odbylo si~ w dniu 16 stycznia 2013 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl Przewodniczacy Dariusz Pietrucha,
przywital wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu) przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Kontynuacja prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2013 rok. Druk nr 312.
5. Sprawy rozne,
6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Kontynuacja prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2013 rok. Druk
nr 312.

Projekt Budzetu Miasta Marki na 2013 rok druk nr 312 stanowi zalacznik nr 11 do
protokolu nr 47 z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej z dnia 5 grudnia 2012
roku.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz wplynela opmia Regionalnej Izby
Obrachunkowej 0 projekcie uchwaly budzetowej i uwagi do uchwaly w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej.

Burmistrz odniosl sie do uwag Regionalnej izby Obrachunkowej sformulowanych w opinii;
zaproponowal rowniez, aby obnizyc plan dochod6w 0 kwote 1 rnln 300 tys zl

Burmistrz Janusz Werczynski zaproponowal dokonanie zmian w planie dochod6w
wydatk6w w nastepujacy spos6b:
w zakresie wydatk6w,

1. wydatki z dz. 010, rozdzial 01008 § 4300 :
• wprowadzenie do budzetu wydatku biezacego - odbudowa rowu w ul.Stawowej - 200

tys zl, Wydatek zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie zostal zrealizowany z
powodu braku srodkow,

• ograniczenie wydatk6w na koszenie i odmulanie row6w - 100 tys zl,
• ograniczenie wydatk6w na renowacje row6w (R-4) - 300 tys zl.

2. wydatki w dz. 600, rozdz. 60016 § 6050:
• wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Budowa 'chodnika na ul.

Stawowej oraz miejsc parkingowych przy kompleksie boisk - 240 tys zl. Wydatek
zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie zostal zrealizowany z powodu braku
srodkow,

• wykreslenie budowy chodnika przy ul. Grunwaldzkiej - 215 tys zl.



• wykreslenie z budzetu zadania Wykonanie projektu parkingu przy ul. Kosciuszki - 20
tys zl,

• wykreslenie z budzetu zadania Projekt budowy drogi mineralno bitumicznej
z chodnikiem i parkingami porniedzy cmentarzem a droga wojewodzka 631 ul.
Cmentarna - 30 tys zl.

• wykreslenie z budzetu zadania Projekt budowy ulicy Radnej wraz z odwodnieniem
30 tys zl,

3. Zwiekszenie srodkow na koszty postepowania sadowego - 15 tys zl (dz . 700, rozdz.
70095 , § 4610).

4. Zwiekszenie srodkow na plany zagospodarowania przestrzennego - 25 tys zl (dz. 710,
rozdz. 71004 § 4300),

5. Wprowadzenie do budzetu dofinansowania projektu: Przyspieszenie wzrostu
konkurencyjnosci wojew6dztwa mazowieckiego, przez budowanie spoleczenstwa
informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych
baz wiedzy 0 Mazowszu - 2, 436 zlotych, dz. 750, rozdz. 75095 § 6639,

6. Wprowadzenie do budzetu dofinansowania projektu: Rozw6j elektronicznej
administracji w samorzadach wojew6dztwa mazowieckiego wspornagajacej
niwelowanie dwudzielnosci potencjalu wojew6dztwa - 10, 526 zl, dz. 750, rozdz.
75095 § 6639,

7. przeniesienie kwoty 115,034 zlotych pornylkowo zapisanej w dz. 801, rozdz. 80146 §
4170 do dz. 801 , rozdz. 80146 § 4700 ,

8. Wydatki inwestycyjne w dz. 900, rozdz. 90001 § 6050:
• wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Budowa kanalizacji

deszczowej w czesci ul. Lisiej - 200 tys zl. Wydatek zapisany w 2012 roku,
jako nie wygasajacy nie zostal zrealizowany z powodu braku srodkow,

• wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Projekty odwodnienia ul.
Glownej - 12 tys zl. Wydatek zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie
zostal zrealizowany z powodu braku srodkow,

• wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Projekty odwodnienia 
50 tys zl. Wydatek zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie zostal
zrealizowany z powodu braku srodkow,

• wykreslenie z budzetu zadania - Budowa kanalizacji deszczowej w ul.
Glownej 1 mln zl,

• wykreslenie z budzetu zadania - Budowa kanalizacji deszczowej wraz z
przebudowa nawierzchni w czesci ul. Szkolnej - 500 tys zl,

• wykreslenie z budzetu zadania - Projekty odwodnienia ul. Katowickiej - 15
tys zl,

9. Zmniejszenie wydatk6w 0 kwote 250 tys zl dz. 900, rozdz. 90002 § 4300
zwiazanych z wprowadzeniem ustawy smieciowej,
10. Wprowadzenie do budzetu kwoty 50 tys zl i 80 tys zl w § 4210 i § 4300 na w
zwiazku z realizacja zaciagnietych przez Zaklad Uslug Komunalnych zobowiazan,
kt6rych nie udalo sie zrealizowac w 2012 roku.
10. Wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Budowa oswietlenia w ul.
Malej - 70 tys zl. Wydatek zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie zostal
zrealizowany z powodu braku srodkow,
11. Wprowadzenie do budzetu wydatku inwestycyjnego - Projekty oswietlenia
ulicznego - 47 tys zl. Wydatek zapisany w 2012 roku, jako nie wygasajacy nie zostal
zrealizowany z powodu braku srodkow,
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12. Wykreslenie z planu zadan inwestycyjnych budowe oswietlenia w ulicach Kukier,
Kossaka i Wybickiego na laczna kwote 45 tys zl.
13. Zwiekszenie wydatk6w Zakladu Uslug Komunalnych 0 kwote 117 tys zl, srodki
przeznaczone na skladki ubezpieczenia spolecznego § 4110 w dz . 900 , rozdz. 90017.
14. Zmiana klasyfikacji wydatk6w zwiazanych z realizacja programu .Dziecieca
Akademia Przyszlosci". Wydatki w kwocie 23 tys 260 zl zostaly zaklasyfikowane w
dziale 926 rozdz. 92695 i odpowiednio do rozdzialu w tym samym dziale 92605.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal 0 planowanym przekazaniu darowizny w kwocie
100 tys zl na rzecz gminy przez firme Apollo-Rida Poland w zwiazku z planowana
przebudowa centrum handlowego M1 w Markach z czym wiaze sie zmiana miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego; firma Apollo-Rida Poland pokryje koszty
opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, rowniez, ze wprowadzajac wszystkie
proponowane zmiany utrzymujemy poziom zadluzenia miasta nie zmieniony.

W dyskusji udzial wzieli m.in; radny Radoslaw Dec, Burmistrz Janusz Werczynski,
Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha, Przewodniczacy Rady Marcin Piotowski, radny
Tadeusz Sklodowski, radny Arkadiusz Werelich, radny Jacek Orych, Pan Slawomir Koc
Skarbnik Miasta Marki.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; budowy chodnika przy ul. Grunwaldzkiej,
konsultacji dot. budzetu na 2013 rok, propozycji ciec budzetu w administracji, planowanych
inwestycji drogowych, ciec budzetowych w oswiacie.

Pkt 5. Sprawy rozne.

Radny Tadeusz Sklodowski poruszyl kwestie zwiazane z wydatkami jakie poniesie miasto
w zwiazku z wprowadzeniem programu Warszawa+.

Radni Arkadiusz Werelich i Jacek Orych pytali 0 kwestie zwiazane z otwarciem lodowiska
przy ul. Stawowej w Markach.

Radny Jacek Orych poinformowal 0 nominacji samorzadu miasta Marki grupy Marki
2020do nagrody "Super Samorzad" w zwiazku z serwisem "Naprawmy to".

Pkt 6. Zamkni~cie posiedzenia.

o godzinie 1615 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo
- Gospodarczej .

Protokolowala
Anna Broma
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